
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-18 

Rijeka,  14. 14. srpnja 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 37. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  14. srpnja 2022. godine, s početkom u 19:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 

Nisu nazočni: 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 
 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Usvojen je zapisnik sa 36. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 

 
DNEVNI RED: 

1. Pristigli dopisi 
2. Program Dan MO Srdoči 2022 i program Sport 2022 
3. Razno  

 
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju smještaja baja za smeće kod Srdoči 57. Moli za strpljenje 
građane, te izražava nezadovoljstvo radom KD Čistoća pogotovo po pitanju poskupljenja.  
Zaključak:  

 vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog 
   

Pre   Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju preostalih 8.000,00 kn od komunalnih prioriteta iz 2021. 

godi  godine koja su bila rezervirana za slučaj prometne preregulacije ulica Kurirski put – Tonžino – Markovići. 



Uslijed pandemijskih zabrana okupljanja zbor građana se nije mogao održati 2 godine te kada se je 

održao okupljeni građani su odlučili da ne žele niti jedno od predložena 4  prometna rješenja već 

zatvaranje prometovanja ulice Markovići kod broja 18 te usporivače prometa i druge načine osiguranja 

sigurnosti pješaka. 

Naknadno dolazi dopis od stručnih službi Rijekaplusa čiji su predstavnici bili na navedenom zboru 

građana koji predlažu da se za tih 8.000,00 kn realizira postava 1 stupića kod broja 18 ulice Markovići, 

izradi elaborat za tu postavu te postave prometni znakovi slijepe ulice na taj odvojak. Predsjednik i 

vijećnici na sjednici izražavaju snažno negodovanje jer kažu da se zna da je cijena stupića pri ugradnji 

100,00 kn (toliko je bilo rečeno godinu dana ranije), da su elaborati tipski, od par stranica te da ih stručne 

službe izrade za vrlo kratko vrijeme te da se zna da je cijena postave prometnog znaka (koji bi po 

predsjedniku vijeća trebao biti plaćen iz redovnog održavanja a ne sredstava namjenjenih komunalnim 

prioritetima) 300-400,00 kn. Kažu i da naveden tražen trošak nije srazmjeran prijašnjim naplaćenim 

prometnim elaboratima.  

Zaključak:  

Vijeće MO Srdoči vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se za navedenih 8.000,00 kn izvede elaborat 

koji sadrži sljedeće navedene stavke: 

 postava ležećih policajaca na lokacijama: Kurirski put 4, 12 i 18, Tonžino 6, Markovići 26A 

 zatvaranju  ceste kod Markovići 18 (cesta gdje se nalazi sporna volta) 

 postavu pješačke ograde ili nogostupa u ulici Markovići  od broja 27 do 29 (dužine 30 m) 

 

 

Predsjednik vijeća kaže da je dobio neformalnu informaciju da je upitno da li će se moći postaviti ležeći 

policajci na gore traženim lokacijama. Traži da mu se dostavi ime referenta koji osporava postavu 

ležećih policajaca na području Grada Rijeke te zakonske propise na kojima se to temelji, kako bismo i 

mi u daljnjem radu i komunikaciji sa službama znali što se smije zakonski a što ne smije. Kaže da su u 

drugim gradovima ležeći policajci uobičajeni te kako se prometna kultura naših vozača ne povisuje da je 

neophodno za zaštitu pješaka pogotovo djece da se povećava broj ležećih policajaca.  

Zaključak: 

 tražiti će se ime referenta koji odobrava ležeće policajce te zakonske akte koji se tiču njihovog 

postavljanja  

 

Predsjednik Vijeća MO Srdoči otvara raspravu po  upitu Filipa Ojurovića koji traži  da se nešto učini sa 

raskrižjem kod HEP-a (Dražice – Tina Ujevića) kako bi bilo prometno sigurnije za stanovnike koji dolaze 

iz južnog pravca. Navodi da je nakon izgradnje Seemar objekta i drugih očekivanih stanovnika kada se 

izgrade POS-ovi stanovi izlaz iz te ulice jako otežan i opasan a čekanje je 5+ minuta. Predsjednik kaže: 

Mjesni odbor Srdoči svjestan je ovog problema i godinama radi na poboljšanju prometne infrastrukture u 

cijelosti, a sigurnost građana nam je na prvom mjestu.  Vijeće MO Srdoči jednoglasno je donijelo odluku 

da se slaže sa izgradnjom rotora na raskrižju Dražice – Tina Ujevića, pohvalilo idejni projekt na 

predstavljanju no i kao preduvjet stavilo izgradnju izlazne ceste sa Srdoča.  U prvom redu to se odnosi 

na izlazni pravac prema Marčeljevoj Dragi kao cesta koja bi išla ispod zaobilaznice kako bi se rasteretilo 

prometnice na Srdočima.  Mjesni odbor gleda dugoročno i širu perspektivu. Smatramo da bi sama 

izgradnja rotora na toj lokaciji (bez izlazne ceste ispod zaobilaznice) stvorila još već prometni čep prema 

čvoru Diračje na ionako prekapacitiranim prometnim opterećenjem  vozilima što bi opet utjecalo na 

nesigurnost prometovanja istom. Izgradnja ceste prema Marčeljevoj dragi je realno moguća u 



budućnosti jer je taj prometni pravac ucrtan u svaki prostorni plan a i fizički je jednostavno ostvariv. 

Nakon sjednice sa predstavnicima Odjela za komunalni sustav Grada Rijeke, Hrvatskih cesta te 

projektanta idejnog rješenja mjesni odbor je dao svoje mišljenje a odluka je na Odjelu za komunalni 

sustav Grada Rijeke. Sama ingerencija ovog prometnog rješenja nije u ingerenciji Vijeća MO Srdoči te 

se obratite instancama za koje smatrate da je potrebno.  

Zaključak: 

 Sama ingerencija ovog prometnog rješenja nije u ingerenciji Vijeća MO Srdoči te će se uputiti 

stranka da se obrati instancama za koje smatra da su potrebne 

 

 
 
AD 2 
Predsjednik izvještava vijeće o daljnjim dogovorima oko programa Dan MO Srdoči 2022 te Sport 2022. 
Kaže da iako se sa organizacijom krenulo u travnju još je ostalo puno otvorenih pitanja, pogotovo 
financijskih. Zahvaljuje pomoći Vijeća MO Gornji Zamet te Grbci koji su financijski potpomogli 
organiziranje Dana MO Srdoči  kojim se tradicijski obilježava blagdan Križevice slavljen uoči blagdana 
Svetog Križa, patrona župe 14.09., jer područja Grbaca i Gornjeg Zameta spadaju pod župu Svetog 
Križa.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD 3  
Predsjednik izvještava vijeće o komunalnom prioritetu postave ograde oko školskog igrališta koja je 
postavljena oko škole te ukupnom trošku od 70.000,00 kn koliko su procijenile i naplatile nadležne službe 
Grada Rijeke. Također izvještava vijeće da je nakon niza godina traženja napokon plaćen i postavljen 
rukohvat na stepenicama koje vode iz Plodina do Pošte (M. Lovraka do Ul. Srdoči), te kaže da šahta 
upojnog bunara opet lupa i traži reklamaciju.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednik Vijeća izražava snažno nezadovoljstvo funkcioniranjem Grada Rijeke. Kaže da se stvari ipak 
pokreću kada gori pod nogama, pohvaljuje brzo ishodovanje dozvole za izgradnju vijadukta koji će spajati 
ulice Dinka Šimunovića i Andrije Mohorovičića koji je bio uvjet stanovnika za nastavak izgradnje vodno-
kanalizacijske infrastrukture na način da se ova slijepa ulica sa 100-tinjak kućnih brojeva ne zatvori 
kompletno na par mjeseci za prometovanje.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim informacijama iz Grada Rijeke u vidu Rješenja kojim se 
odobrava prekop ulica Antuna Modrušana i Antuna Gustava Matoša u 4 faze, sa potpunim zatvaranjem 
na 3 mjeseca za automobilski promet ulice Antuna Modrušana (ulica u kojoj je škola) zbog postavljanja 
vodno-kanalizacijske infrastrukture. Predsjednik Vijeća kaže da je rješenje došlo na dan kada su radovi 
trebali započet. Kaže kako u ovo vrijeme stanovnici moraju biti po par mjeseci unaprijed obavješteni kako 
bi si osigurali drva za zimu, kamione možda selidba namještaja i na drugi način organizirali život. Ovime 
su stanovnici kaže slično kao i u ulici Dinka Šimunovića stavljeni pred gotov čin sa nečim što će na duži 
period drastično spustiti uvjete i kvalitetu njihova života a moglo se izbjeći pravovremenom 
komunikacijom. Kaže da će napisati dopis koji će osobno ubaciti u poštanske sandučiće stanovnika ove 
ulice u kojima će napisati telefonske brojeve mobitela službenih osoba koje su rješenje odobrile, koje 
vode gradilište te koje vode projekt da se stanovnici sa njima direktno dogovaraju, jer u ulici između 
ostalog živi i više osoba u visokoj životnoj dobi. Kaže da će dopis prvo sa svim podacima poslati VIK-u 
da im najavi postupak.  
Zaključak: 



 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:17 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri  (4) stranice. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 

 


